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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta Świnoujście 

w dniu 5 grudnia 2022 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydenta Miasta. 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta. 

3. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta. 

4. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta. 

5. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta. 

6. Dyrektorzy jednostek i placówek oświatowych w Świnoujściu. 

7. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 
 

Posiedzenie w dniu 5 grudnia 2022 roku o godz. 1200 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził w trybie hybrydowym Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir 

Nowicki.  

Porządek obrad został przyjęty bez uwag jednogłośnie przy 9 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Miasto Świnoujście na 2023 rok. 
 

Projekt uchwały został przedstawiony podczas prezentacji w dniu 01.12.2022 r.   

przez Skarbnika Miasta Iwonę Górecką-Sęczek, która na posiedzeniu komisji udzielała 

odpowiedzi na pytania. 

Dyskusja. 

Radna Joanna Agatowska Przewodnicząca Klubu Radnych „Lewica Razem” poinformowała,  

że zgodnie z § 8 ust. 4 Uchwały Nr LXXVII/608/2010 z dnia 28 października 2010 r. w sprawie 

procedury uchwalania budżetu Miasta oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych 

towarzyszących projektowi budżetu Miasta Świnoujście, złożą indywidualnie wnioski w sprawie 

zmiany projektu budżetu na rok 2023 w terminie 10 dni przed sesją budżetową. 

Dyskusja. 

Radny Jan Borowski złożył wniosek o przesunięcie środków cyt.: „z działu 926 do działu 600 

transport i łączność wykonanie oświetlenie wzdłuż ulicy Odrowców, albo w rozdziale 926 wydatki 

majątkowe: zmiana zapisu na: Wykonanie placu aktywności fizycznej z elementami torów 

przeszkód, wykonanie toru rowerowego typu Pumptrack oraz Singletrack na terenie dawnej 

strzelnicy LOK. Poprawa aktywności fizycznej dzieci, młodzieży i dorosłych. OCR – biegi 

przeszkodowe, dyscyplina sportowa promowana na świecie.”. 

Za wnioskiem głosowało 2 członków komisji, 7 głosów było przeciwnych, przy 4 głosach 

wstrzymujących się. 

Wniosek nie został przyjęty. 

 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zarządził przerwę  

w obradach komisji. Po przerwie wznowił posiedzenie. 

 

Radny Jan Borowski złożył wniosek o przesunięcie środków „z działu 926 Wydatki majątkowe 

Plac aktywności fizycznej - OCR od Juniora do Seniora do działu 600 Wydatki majątkowe 

Wykonanie oświetlenia przy ulicy Odrowców”. 

Za wnioskiem głosowało 4 członków komisji, 5 głosów było przeciwnych, przy 3 głosach 

wstrzymujących się. 

Wniosek nie został przyjęty. 
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W związku wyczerpaniem dyskusji, Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir 

Nowicki zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na 2023 rok wraz z erratą. 

 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z erratą – za opinią pozytywną głosowało  

6 członków Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 6 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Miasto Świnoujście na lata 2023 – 2033. 
 

Projekt uchwały został przedstawiony podczas prezentacji w dniu 01.12.2022 r. przez Skarbnika 

Miasta Iwonę Górecką-Sęczek, która na posiedzeniu komisji udzieliła dodatkowych odpowiedzi 

na zadane pytania. 

Dyskusja. 

W związku wyczerpaniem dyskusji, Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir 

Nowicki zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii do projektu uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście na lata 2023 – 2033. 

 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 7 członków Komisji, 

przy 1 głosie przeciwnym i 4 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 4 – Wolne wnioski. 
 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poprosił członków komisji,  

aby propozycje do planu pracy na rok 2023 przekazywać do Biura Rady Miasta. 
 

Ad. pkt 5 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir 

Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 5 grudnia 2022 roku o godz. 1555. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


